
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Miljøministeren

Dato: 19. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 47

Idet kommunerne ikke længere har mulighed for at afslå udvidelser af dyrehold, vil mini-

steren da tilkendegive, om han mener, at loven bør tilbageføres, således at kommunerne

igen - ud fra lokale hensyn – får mulighed for at afslå udvidelser, så kommunerne dermed

kan sætte begrænsninger overfor de meget store kvæg- og svinefabrikker som efterhån-

den opstår? Vil ministeren samtidig begrunde, hvorfor udviklingen alene skal bestemmes

fra centralt hold?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
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